
Zápis ze zasedání Obecního zastupitelstva  obce Čejkovice

ze dne  20. 12.  2024

Přítomni:

Ing. Kunášek Miroslav,  Flekal Josef,  Kunášková Ivana, Tvrdík Josef,  Pátek Roman

Celkem přítomno :  5 členů obecního zastupitelstva  ( OZ )

Navržený program jednání:

Program :

1.  Zahájení, volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a schválení programu

2.  Schválení rozpočtu pro rok  2025

3.  Schválení střednědobého výhledu pro rok  2029

4.  Informace o členské schůzi DSO Plynofikace Ledečska

5.  Dodatek ke smlouvě AVE Cz odpadové hospodářství, s.r.o. Čáslav - schválení

6.  Zimní údržba-ZD Vysočina - informace

7.  Zimní údržba- Silnice Čáslav - informace

8.  Projednání  inventarizace majetku k  31. 12. 2024 

9.  Rozpočtové opatření č. 6

10. Rozeslání kalendářů na rok 2025  trvale žijícím rodinám v obci

11. Dotace od  KÚ Středočeského kraje - informace



12.  Sběr textilu – informace

13. Došlá pošta

14. Různé

15. Závěr

1.  Zasedání OZ  se uskutečnilo na základě pozvánky ze dne 12. 12. 2024 a bylo 
usnášení schopné. Zasedání zahájil starosta Ing. Kunášek  Miroslav v 18.00 hodin. 
Byla navržena zapisovatelka – Kunášková Ivana  a  ověřovatelé  zápisu – Flekal 
Josef a Pátek Roman. Dále starosta seznámil přítomné s navrženým programem 
jednání. Nikdo nechtěl program doplnit ani změnit.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku Kunáškovou Ivanu, ověřovatele zápisu 
Flekala Josefa  a Pátka Romana a  schvaluje navržený program jednání. 

Hlasování:

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0

Usnesení č. 1/12/2024 – Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku 
Kunáškovou Ivanu, ověřovatele zápisu Flekala Josefa  a Pátka Romana a  
schvaluje navržený program jednání.

Usnesení bylo přijato.

2.  Byl předložen ke schválení rozpočet pro rok 2025. Návrh na rozpočet byl 
sestaven jako vyrovnaný, příjmy 958 tisíc Kč, výdaje 958 tisíc Kč. Byl zveřejněn na 
úřední desce a též způsobem umožňujícím dálkový přístup od 3. 12. 2024 do 19. 12. 
2024 k připomínkování občanů. Žádné připomínky nebyly vzneseny.
   
Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce schvaluje  rozpočet na rok 2025  jako vyrovnaný,  příjmy 958 
tisíc Kč,  výdaje 958 tisíc Kč.



Hlasování:

Pro 5 Proti 0 Zdržel se 0 

Usnesení č. 2/12/2024 – Zastupitelstvo obce schvaluje  rozpočet na rok 2025 
jako vyrovnaný,  příjmy 958 tisíc Kč, výdaje 958 tisíc Kč.

Usnesení bylo přijato.

3.  Starosta předložil zastupitelům ke schválení návrh na Střednědobý výhled na rok 
2029. Tento byl zveřejněn na úřední desce a též způsobem umožňujícím dálkový 
přístup od 3. 12. 2024 do 19. 12. 2024 k připomínkování občanů. Žádné připomínky 
nebyly vzneseny.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce schvaluje  Střednědobý výhled  na rok 2029. 

Hlasování:

Pro 5 Proti 0 Zdržel se 0

Usnesení č. 3/12/2024 – Zastupitelstvo obce schvaluje  Střednědobý výhled  na 
rok 2029.

Usnesení bylo přijato.

4.  Místostarosta informoval zastupitele o průběhu členské schůze LD Chraňbož, 
která se konala 3. 12. 2024 od 18.00 hodin v Leštině. Jako zástupce obce se 
zúčastnil  starosta .

OZ bere na vědomí.

5. Starosta předložil zastupitelům  k odsouhlaseni Dodatek ke smlouvě  AVE CZ 



odpadové hospodářství, s.r.o. Čáslav. Výše poplatků zůstává stejná jako v roce 
2024 .

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce schvaluje   Dodatek ke smlouvě  AVE CZ odpadové 
hospodářství, s.r.o. Čáslav

Hlasování:

Pro 5 Proti 0 Zdržel se 0

Usnesení č. 4/12/2024 –   Zastupitelstvo obce schvaluje    Dodatek ke smlouvě 
AVE CZ odpadové hospodářství, s.r.o. Čáslav

Usnesení bylo přijato.

6.  Pan Tvrdík Josef objednal zimní údržbu cest v obci u ZD Vysočina Zbýšov a 
přinesl smlouvu, starosta podepsal smlouvu a jedno paré vrátil  do ZD Vysočina. 

OZ bere na vědomí.

7.  Starosta  objednal zimní údržbu cest  a to posyp cest v případě náledí u firmy  
Silnice Čáslav – Holding, a. s. . 

OZ bere na vědomí.

8.  Byla projednána inventarizace majetku k  31. 12. 2024.  Inventarizace se 
uskuteční  dne   4 . 1.  2025  od  9,00 hod. na Obecním úřadě.

Návrh usnesení : 



OZ schvaluje inventarizační komisi v tomto složení : Roman Pátek – předseda, 
Tvrdík Josef – člen, Kunášková Ivana - člen. 

Hlasování:

       Pro     5                   Proti     0                      Zdržel se       0

Usnesení č. 5/12/2024 - Zastupitelstvo obce schvaluje inventarizační komisi v 
tomto složení: Pátek Roman – předseda, Tvrdík Josef – člen, Kunášková Ivana 
– člen.

 Usnesení bylo přijato .

9.  Hospodářka předložila ke schválení rozpočtové opatření č. 6/2024.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2024.

Hlasování:

Pro 5 Proti 0 Zdržel se 0

Usnesení č. 6/12/2024 - Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 
6/2024

Usnesení bylo přijato.

10.  Rozeslání kalendářů na rok 2025  trvale žijícím rodinám v obci zajistí starosta se 
zastupiteli.
.

OZ bere na vědomí.



11. Starosta informoval zastupitele , že dotace na opravu cest od KÚ Středočeského 
kraje budou vypláceny až v roce 2025.

OZ bere na vědomí.

12. Starosta informoval zastupitele o zajištění sběru textilu u firmy  AVE Cz odpadové
hospodářství, s.r.o. Čáslav .  Začátkem roku 2025 zakoupí kontejner na textil  a 
zajisti smlouvu s firmou TextilEco, a. s.

OZ bere na vědomí.

 

13. Došlá pošta :

13.1. Změna příloh smlouvy mezi obcemi a společností EKO-KOM   -  Eko-
kom, a.s.

13.2. Sdělení MŽP obcím k oddělenému soustřeďování textilního odpadu v 
obcích od 1. ledna 2025  -  MŽP

13.3. Zveřejnění: SPP USC - Vklad nové obecně závazné vyhlášky – 
poplatky ze psů - MV  

13.4. Zveřejnění: SPP USC - Vklad nové obecně závazné vyhlášky – 
poplatky za odpady - MV

OZ bere na vědomí.

14. Různé :

14.1.  Starosta předložil zastupitelům ke schválení návrh nové smlouvy na odběr 
plynu od firmy  EP ENERGY TRADING, a.s. . Cena za 1 MWh je asi o 500,- Kč nižší 



než u předchozího dodavatele.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce schvaluje novou smlouvu na odběr plynu od firmy  EP ENERGY 
TRADING, a.s. 

Hlasování:

Pro 5 Proti 0 Zdržel se 0

Usnesení č. 7/12/2024 - Zastupitelstvo obce schvaluje novou smlouvu na odběr
plynu od firmy  EP ENERGY TRADING, a.s.

Usnesení bylo přijato.

14.2.  Starosta předložil zastupitelům ke schválení návrh nové  Obecně závazné 
vyhlášky  obce Čejkovice č. 1/2025 o stanovení obecního systému odpadového 
hospodářství.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce schvaluje návrh nové  Obecně závazné vyhlášky  obce 
Čejkovice č. 1/2025 o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 

Hlasování:

Pro 5 Proti 0 Zdržel se 0

Usnesení č. 8/12/2024 - Zastupitelstvo obce schvaluje  návrh nové  Obecně 
závazné vyhlášky  obce Čejkovice č. 1/2025 o stanovení obecního systému 
odpadového hospodářství

Usnesení bylo přijato.



15. Závěr – Starosta poděkoval zastupitelům za odvedenou práci v roce 2024
a ukončil zasedání zastupitelstva v 19.25 hodin .

Termín příštího zasedání :  29. 1.  2025 od 18,00 hodin .

Zapsala:   Kunášková Ivana       …...……………………………………………………

Ověřili:

Flekal Josef                             …………………………………………………………..  

                  

Pátek Roman                           …..........………………………………………………… 

Místostarosta                             ….……………………………………………………….

       

Starosta                                     ….……………………………………………………….

V Čejkovicích dne:  25. 12. 2024


